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Zwracam się z interpelacją w sprawie utworzenia punktu zamiejscowego Poradni
Psychologiczno-Pedagogicznej w Konstancinie-Jeziornic.

Obecnie, jedyną placówką w powiecie piaseczyńskim, która pełni tę funkcję, jest poradnia
w Piasecznic, której punkt zamiejscowy znajduje się także w Górze Kalwarii i Tarczynic.

Niestety, z uwagi na obciążenie tych ośrodków oraz ograniczoną liczbę specjalistów, dostęp
do usług poradni jest dla mieszkańców naszej gminy bardzo utrudniony.
W efekcie, dzieci i młodzież, a także ich rodziny muszą czekać na terminy nawet kilka
miesięcy, co ma poważne konsekwencje w kontekście rozwoju emocjonalnego, społecznego
i edukacyjnego młodych ludzi.

Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna pełni kluczową rolę w wydawaniu opinii i orzeczeń,
w tym do szkół integracyjnych, co jest niezbędne dla zapewnienia odpowiedniego wsparcia
edukacyjnego dzieciom o specjalnych potrzebach. Czas oczekiwania na orzecznictwo jest
obecnie zbyt długi, co negatywnie wpływa na dostępność odpowiednich form edukacji oraz
wsparcia psychologiczno-pedagogicznego. Rodziny, które potrzebują takich usług, często
borykają się z wieloma wyzwaniami i stresem, co jeszcze bardziej zwiększa potrzebę
szybkiego dostępu do specjalistycznej pomocy.

W związku z tym, zwracam się z prośbą o odpowiedź na pytania i rozważenie następujących
kwestii:

I. Czy prowadził Pan rozmowy ze Starostwem Powiatowym w Piasecznie w sprawie
utworzenia punktu zamiejscowego Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Konstancinie
Jeziornie?

Jakie są dotychczasowe wyniki tych rozmów?



2. Czy dostrzcga Pan potrzebę utworzenia punktu zamiejscowego poradni w Konstancinie
Jeziornie, która mogłaby świadczyć usługi diagnostyczne, terapeutyczne i doradcze dla dzieci
i młodzieży, a także ich rodzin?

3. Czy planuje Pan uwzględnienie w budżecie gminy na rok 2025 odpowiednich środków
na realizację tego zadania, aby punkt zamiejscowy poradni mogła powstać w naszej gminie?

Biorąc pod uwagę fakt, że coraz więcej dzieci i młodzieży wymaga wsparcia psychologiczno
pcdagogicznego, a dostępność do istniejących poradni jest mocno ograniczona, utworzenie
punktu zamiejscowego w Konstancinie-Jeziornie jest dziataniem priorytetowym.
Uważam, że to kluczowy krok w poprawie jakości życia i edukacji oraz zdrowia
psychicznego dzieci i młodzieży oraz ich diagnozowania w naszcj gminie.

Proszę o rozważenie tej propozycji i odpowiedź na zadane pytania.
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